
Protokół z X sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 26 listopada 2019 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad X sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.03. W posiedzeniu wzięło udział 15 

radnych.  

Obecność na posiedzeniu przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad X sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

- w sprawie przyjęcia „Strategii Gminy Przewóz na lata 2019 – 2024” 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Przewóz 

Radny Jarosław Borkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad zmianę 

uchwały Nr XXVIII/216/2018 z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie wysokości diet dla 

radnych Rady Gminy w Przewozie.  

Obecny na obradach adwokat, po sprawdzeniu zapisów Statutu Gminy Przewóz 

powiedział, że radny jeżeli chce wnieść zmianę uchwały powinien przedłożyć jej 

projekt.  



W związku z tym zastrzeżeniem propozycja radnego Jarosława Borkowskiego nie 

była brana pod uwagę przy uchwalaniu porządku obrad.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad X sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez Wójta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika 

Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z IX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zapytał czy ktoś z zebranych chciałby wnieść zmiany do projektu. 

Radni nie zgłaszali uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika 

Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Podczas obrad interpelacje złożyli radny Jarosław Borkowski oraz radna Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik.  

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 30 października do 25 

listopada 2019 r. 

Wójt przedstawił informacje ze swojej działalności oraz informacje z działalności 

Zakładu Gospodarki Komunalne.  



Pkt 6. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

w 2020 r. 

Projekt omówił Sekretarz. Wyjaśnił, że na przyszły rok kwota dotacji będzie 

wynosiła 43 tys. zł, z przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu upowszechniania 

kultury fizycznej i sportu oraz działalności wspomagającej rozwój wspólnot 

i społeczności lokalnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika 

Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

b) Projekt w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Gminy Przewóz na lata 2019-

2024" 

Projekt omówił Kierownik Referatu Gospodarki. Wyjaśnił, że strategia 

powinna być podjęta ze względu na to, że przy niektórych wnioskach 

o dofinansowanie wymagane jest złożenie takiego właśnie dokumentu jako 

załącznika.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika 

Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

c) Projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Przewóz. 



Projekt omówił Kierownik Referatu Gospodarki. Wyjaśnił, że uchwała dotyczy 

nieruchomości położonej w Przewozie, gdzie zmiana dotyczy przeznaczenia działki 

z zabudowy mieszkaniowej na działalność usługową i jest to robione na wniosek 

osoby prywatnej. Druga nieruchomość jest położona w Potoku i dokonuje się zmian 

w związku z planem usytuowania na niej zbiorników na nieczystości płynne.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika 

Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 7. Sprawy różne. 

Przewodnicząca odczytała pisma z odpowiedziami na zgłoszenia radnych składane na 

poprzednich sesjach.  

Odnośnie wykonania przycinki drzew przez GDDKiA radna Edyta Krasuska i radny 

Jarosław Borkowski stwierdzili, że zostało to wykonane nierzetelnie.  

Radny Jarosław Borkowski powiedział, że strona internetowa urzędu oraz BIP nie są 

na bieżąco akutalizowane.  

Na pytanie odnośnie dalszych prac związanych z budową światłowodów Kierownik 

Referatu Gospodarki odpowiedział, że zgodnie z informacją od operatora do sieci ma zostać 

przyłączone sześć miejscowości, ale nie wszystkie posesje. Choć zapewniają, że zostaną 

podłączeni wszyscy, ale w późniejszym czasie. 

Radny Grzegorz Stachera zapytał, czy gmina nie może pozyskać jakiś środków na 

rozbudowę tej inwestycji.  

Kierownik odpowiedział, że takie formy dofinansowania są kierowane raczej tylko dla 

operatorów.  

Wójt poinformował, że w sprawie poprawy jakości zasięgu na terenie gminy wysłane 

zostanie pismo, które chciałby, aby podpisali również radni.  

Sekretarz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o stronę internetową to na daną chwile trwa 

budowa nowej ponieważ obecna była już dawno zakładana i są tam już małe możliwości 

aktualizacji. 



Radny Jarosław Borkowski poprosił również, żeby Wójt zainterweniował u GDDKiA 

w sprawie budowy sklepu Dino w Przewozie. Instytucja ta ciągle utrudnia inwestorom 

wypełnienie formalności i rozpoczęcie inwestycji.  

Radna Katarzyna Zdybowicz-Wójcik poprosiła o rozważenie dostawienie nowych 

lamp oświetlenia ulicznego w miejscowości Piotrów od nr 9 w stronę  miejscowości Mielno 

oraz wzdłuż drogi gminnej za osiedlem od nr 32a do 32e.  

Wójt odpowiedział, że przemyśli ta sprawę. 

Radna Bogusława Szlachetka poprosiła o zlecenie WIOŚ w Zielonej Górze 

przeprowadzenia kontroli w zakresie substancji organicznych składowanych i rozrzucanych 

na polach w miejscowości Mielno oraz miejscowościach sąsiednich.  

Radna wnioskowała także o naprawę poboczy oraz wycinkę zakrzaczenia i gałęzi 

drzew wzdłuż dróg powiatowych znajdujących się na terenie całej gminy Przewóz.  

Ponad to radna zgłosiła konieczność usunięcia suchych gałęzi zwisających nad drogą 

powiatową przy wjeździe do miejscowości Przewóz od strony Dobrochowa.  

Kolejne zgłoszenie radnej dotyczyło zobligowania właścicieli posesji nr 27 

w Straszowie o zabezpieczenie niszczejącego budynku. 

Radna Ostaszewska zapytała, odnośnie odpowiedzi na wniosek o naprawę stanu 

wałów przeciwpowodziowych, czy wiadomo kto je zaorał i czy poniósł jakieś konsekwencje 

z tego tytułu.  

Niestety w tej sprawie wiadomo tylko tyle co jest w piśmie od PGW Wody Polskie.  

Radna Katarzyna Zdybowicz-Wójcik zapytała kiedy będą konkretne informacje 

odnośnie przebiegu gminnych mikołajek. 

Wójt odpowiedział, że w przyszłym tygodniu będą już porozwieszane plakaty.  

Wójt poinformował, że od stycznia będą obowiązywały nowe zasady korzystania 

z hali sportowej. Dla mieszkańców gminy Przewóz będzie ona udostępniana za darmo.  

Wójt podjął decyzję, że już od bieżącego miesiąca oświetlenie uliczne będzie 

włączone przez całą noc w każdej miejscowości.  

Pkt 8. Zamknięcie obrad X sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 10.57. 

 

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


